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Masses of the ground and orbitally excited states of triply heavy tetraquarks with one open
and the other hidden heavy flavors are calculated within the relativistic quark model, based
on the quasipotential approach and QCD, within the diquark–antidiquark picture of tetraquarks.
The relativistic quasipotential equation takes into account all spin-dependent and spin-independent
relativistic contributions and the internal structure of the diquarks. The calculated masses of such
tetraquarks are compared with the strong fall-apart decay thresholds into a heavy and heavy-
light mesons. The states that could be observed as narrow resonances in other decay modes are
identified.

Массы основных и орбитально возбужденных состояний трижды тяжелых тетракварков
с одним открытым и другим скрытым тяжелыми ароматами вычислены в рамках релятивист-
ской кварковой модели, основанной на квазипотенциальном подходе и КХД, в рамках дикварк-
антидикварковой картины тетракварков. Релятивистское квазипотенциальное уравнение учиты-
вает все зависящие и не зависящие от спина релятивистские вклады и внутреннюю структуру
дикварков. Вычисленные массы тетракварков сравниваются с порогами сильных распадов на
пары тяжелого и тяжело-легкого мезонов. Определены состояния, которые могут наблюдаться
как узкие резонансы в других каналах распадов.
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